



No. : \*\*\*\*\*

# TEST REPORT

Sample Name: speaker box

Applicant Name: Test Centre of Guoguang Electric Co., Ltd

Manufacturer: /

Supplier: /

Buyer: /

**Shenzhen Yitong Testing Technology Co., Ltd**



This report is prepared and issued by TTS according to our general terms of service. TTS guarantee all testing datum are fair, scientific and accurate. All the samples and commercial & technology information from the clients will be kept strictly confidential. The result in the report only shows the identification result of the testing sample(s) here.

本测试报告是TTS在遵守一般服务条款下管理和发布的。TTS保证所有测试数据的公正性、科学性和准确性，对测试数据负责并对客户样品和商业、技术信息进行保密。报告中的结果仅针对测试来样有效。



# TEST REPORT

NO.: \*\*\*\*\*

Date: Jul 25, 2017

Page 1 Of 7

**Applicant Name:** \*\*\*\*\*

**Address:** \*\*\*\*\*

## Sample Information

Sample Name: speaker box  
Sample No.: WZH\*\*\*\*\*-1 to 3  
Sample Model: soundgea  
Sample Size: /  
Sample Weight: /  
Sample Quantity: 3PCS  
Sample Description: Normal  
Sample Supplied By: Client

## Test Information

Test Item: IP5X  
Receive Date: Jul 19, 2017  
Testing Date: Jul 20, 2017 to Jul 21, 2017  
Preconditioning: /

## Test Result

Sample No.	Test Item	Test Result
WZH170720155 7-1 to 3	IP5X	The test stick whose diameter is 1.0mm can not enter the gap of the samples. After IP5X test, there is no dust getting into the samples.



Authorized:

Checked:

Tested:

This report is prepared and issued by TTS according to our general terms of service. TTS guarantee all testing datum are fair, scientific and accurate. All the samples and commercial & technology information from the clients will be kept strictly confidential. The result in the report only shows the identification result of the testing sample(s) here.

本测试报告是TTS在遵守一般服务条款下管理和发布的。TTS保证所有测试数据的公正性、科学性和准确性，对测试数据负责并对客户样品和商业、技术信息进行保密。报告中的结果仅针对测试来样有效。

## Test Item 1: IP5X

1. Test Standard: GB/T 4208-2008

2. Test Equipment:

Equipment Name	Equipment Model	Equipment No.	Calibration Useful-life
D Test Stick	FZ-1107-C	TTS-YQ-087	Jul 26, 2019
Dust Proof Chamber	FZ-9617B	TTS-YQ-264	Jun 19, 2018

3. Remark & Notes:

- (1) Observe whether the test stick whose diameter is 1.0mm could enter the gap of the sample.
- (2) Hang the sample into the Dust Proof Chamber, the quality of talcum powder used for the test shall be 2kg/m<sup>3</sup>.
- (3) Stop the test after continuous test for 8h.
- (4) Check if dust getting into the samples after the test.



This report is prepared and issued by TTS according to our general terms of service. TTS guarantee all testing datum are fair, scientific and accurate. All the samples and commercial & technology information from the clients will be kept strictly confidential. The result in the report only shows the identification result of the testing sample(s) here.

本测试报告是TTS在遵守一般服务条款下管理和发布的。TTS保证所有测试数据的公正性、科学性和准确性，对测试数据负责并对客户样品和商业、技术信息进行保密。报告中的结果仅针对测试来样有效。



NO.: \*\*\*\*\*

Date: Jul 25, 2017

Page 3 Of 7

**Appendix:** Test Pictures

Pre-test:

Sample WZH\*\*\*\*\*-1

Sample WZH\*\*\*\*\*-2

Sample WZH\*\*\*\*\*-3



This report is prepared and issued by TTS according to our general terms of service. TTS guarantee all testing datum are fair, scientific and accurate. All the samples and commercial & technology information from the clients will be kept strictly confidential. The result in the report only shows the identification result of the testing sample(s) here.  
本测试报告是TTS在遵守一般服务条款下管理和发布的。TTS保证所有测试数据的公正性、科学性和准确性，对测试数据负责并对客户样品和商业、技术信息进行保密。报告中的结果仅针对测试来样有效。



NO.: \*\*\*\*\*

Date: Jul 25, 2017

Page 4 Of 7

Testing:

IP5X:

The test stick can not enter the gap of the sample WZH\*\*\*\*\*-1

The test stick can not enter the gap of the sample WZH\*\*\*\*\*-2

The test stick can not enter the gap of the sample WZH\*\*\*\*\*-3



This report is prepared and issued by TTS according to our general terms of service. TTS guarantee all testing datum are fair, scientific and accurate. All the samples and commercial & technology information from the clients will be kept strictly confidential. The result in the report only shows the identification result of the testing sample(s) here.

本测试报告是TTS在遵守一般服务条款下管理和发布的。TTS保证所有测试数据的公正性、科学性和准确性，对测试数据负责并对客户样品和商业、技术信息进行保密。报告中的结果仅针对测试来样有效。



NO.: \*\*\*\*\*

Date: Jul 25, 2017

Page 5 Of 7

Post-test:

Sample WZH\*\*\*\*\*-1:

No dust getting into the sample



This report is prepared and issued by TTS according to our general terms of service. TTS guarantee all testing datum are fair, scientific and accurate. All the samples and commercial & technology information from the clients will be kept strictly confidential. The result in the report only shows the identification result of the testing sample(s) here.

本测试报告是TTS在遵守一般服务条款下管理和发布的。TTS保证所有测试数据的公正性、科学性和准确性，对测试数据负责并对客户样品和商业、技术信息进行保密。报告中的结果仅针对测试来样有效。



NO.: \*\*\*\*\*

Date: Jul 25, 2017

Page 6 Of 7

Sample WZH\*\*\*\*\*-2:

No dust getting into the sample

Sample WZH\*\*\*\*\*-3:



This report is prepared and issued by TTS according to our general terms of service. TTS guarantee all testing datum are fair, scientific and accurate. All the samples and commercial & technology information from the clients will be kept strictly confidential. The result in the report only shows the identification result of the testing sample(s) here.  
本测试报告是TTS在遵守一般服务条款下管理和发布的。TTS保证所有测试数据的公正性、科学性和准确性，对测试数据负责并对客户样品和商业、技术信息进行保密。报告中的结果仅针对测试来样有效。



NO.: \*\*\*\*\*

Date: Jul 25, 2017

Page 7 Of 7

No dust getting into the sample

- - - END OF THE REPORT - - -



This report is prepared and issued by TTS according to our general terms of service. TTS guarantee all testing datum are fair, scientific and accurate. All the samples and commercial & technology information from the clients will be kept strictly confidential. The result in the report only shows the identification result of the testing sample(s) here.

本测试报告是TTS在遵守一般服务条款下管理和发布的。TTS保证所有测试数据的公正性、科学性和准确性，对测试数据负责并对客户样品和商业、技术信息进行保密。报告中的结果仅针对测试来样有效。